



CRESTAR  
LEARNING CENTRE

# HOLIDAY PROGRAMMES 2017



# Ballet

## BENEFITS OF BALLET FOR KIDS

- \*Improve body awareness and physical self-control.
- \*Improve children's mental and emotional health.
- \*Helps young children develop their social skills.

## Bebe Ballet ( 3 – 4 years old )

Week 1 : Thurs 1/6/17 – Fri 2/6/17  
Week 2 : Thurs 8/6/17 – Fri 9/6/17  
Week 3 : Thurs 22/6/17 – Fri 23/6/17  
Select a schedule: 4.00pm-4.45pm



## Pre Primary Ballet ( 5 – 6 years old )

Week 1 : Thurs 1/6/17 – Fri 2/6/17  
Week 2 : Thurs 8/6/17 – Fri 9/6/17  
Week 3 : Thurs 22/6/17 – Fri 23/6/17  
Select a schedule: 4.45pm-5.30pm

Course Fee  
\$85 for 2  
lessons  
(Include  
GST)

# Art Handicraft

Little Clay House (6- 9 years old)

Mon 29/5/17 – Thurs 1/6/17  
Mon 12/6/17 – Thurs 15/6/17  
Select a schedule: 1.30pm-3.00pm



\$128.40 for 4  
lessons  
(Include GST  
& Materials)

Paint your own t-shirt (6- 9 years old)

Mon 5/6/17 – Thurs 8/6/17  
Mon 19/6/17 – Thurs 22/6/17  
Select a schedule: 1.30pm-  
3.00pm



# 弟子規

弟子規 圣人训  
首孝悌 次谨信  
泛爱众 而亲仁  
有余力 则学文



弟子規是依据至圣先师孔子的教诲而编成的生活规范。在日常生活中，做到孝顺父母，友爱兄弟姐妹；言语行为要小心谨慎，要讲信用；和他人相处时要平等博爱，并且亲近有仁德的人，向他学习。要求学生们做一个有孝心，有良心，有爱心，有礼貌、自重、自爱、自律的好孩子。

DI ZI GUI is based on the ancient teaching of the Chinese philosopher Confucius that emphasises the basic requisites for being a good person and guidelines for living in harmony with others. A student should show filial piety at home and respect people outside, behave prudently and trustfully, love all universally. Children learn moral education through role play and interaction with classmates and teacher.

## Handicraft workshop:

Make a "Di Zi Gui" assessment book card for daily reference

Age	4 – 10 years old
Date & Time	5 June - 7 Jun 2017 ( Mon - Wed ) 9:30am - 12:30pm
Fee	\$144.45 (include GST, refreshments )

## The Three - Character Classic

# 三字经

系列一

玉不琢 不成器  
人不学 不知义



《三字经》是中国传统的儿童启蒙读物，用简洁通俗的语言讲出了亘古不变的哲理。《三字经》取材典范，包括中国传统文化的文学、历史、哲学、天文地理、人伦义理、忠孝节义等，而核心思想又包括了“仁，义，诚，敬，孝。”在格式上，三字一句朗朗上口，其文通俗、顺口、易记，符合儿歌的特点，可以让孩子在背诵《三字经》的同时，学习到传统国学及历史故事，以及故事内涵中的做人做事道理。

**The Three-Character Classic** is one of the Chinese classic texts. This programme embody the Confucianism suitable for teaching young children. The text is written in triplets of characters for easy memorization. Children usually would recite it as a group, accompanies with the swaying of the body to give it a proper rhythm. By using simple and easy-to-understand language, it covers a wide range of topics, such as literature, philosophy, geography, history, etc. It also introduces the essentials of Confucian doctrines like the importance of education, filial piety, family and social relations, etc., and some exemplary figures on Confucian behaviour to motivate the students.

### Handicraft workshop:

Make a “The Three-Character Classic ” assessment book card for daily reference

Age	5 – 10 years old
Date & Time	14 June - 16 Jun 2017 ( Wed - Fri ) 9:30am - 12:30pm
Fee	\$144.45 (include GST, refreshments )

## Speech and drama

### Journey to the West



# 西游记故事营

Create a journey of language learning that contains history, culture, fantasy and story-telling

**西游记**是非常著名的中国文学杰作，我们通过舞台表演教会孩子们演讲和戏剧表演的技巧，并且让他们学会唱有趣的故事歌曲。提高孩子的想象力，以及对华文的兴趣和语言表达能力。

Journey to the West is a famous Chinese literature masterpiece. This programme teaches speech and drama skill through stage performance, vocal activities such as singing the classic and amazing songs related to the mystical story.

**Handicraft workshop:** Face mask making



Age	4 – 10 years old
Date & Time	19 June - 21 Jun 2017 ( Mon - Wed ) 9:30am - 12:30pm
Fee	\$144.45 (include GST, refreshments )

# ELECTRIFY!

## JUNE HOLIDAYS SPECIAL

FOR 4 TO 6 YEARS OLD

\$208/ pax ( after GST, incl all materials & snacks)

- ✓ Engaging hands-on experiments
- ✓ Fun sensory play
- ✓ Creative invention projects
- ✓ Small class size to optimize learning



Join us in this fun filled 2-day hands-on workshop and discover the wonders of electronics!  
Assemble LED lights, wires and batteries to construct fairy lamps , squishy circuits and much more!

Marine Parade	Hougang	Jurong East	Woodlands	Thomson
12 / 13 Jun, 9am - 1pm 22 / 23 Jun, 9am - 1pm	12 / 13 Jun, 9am - 1pm	15 / 16 Jun 9am - 1pm 19 / 20 Jun 9am - 1pm	15 / 16 Jun 9am - 1pm 19 / 20 Jun 9am - 1pm	15/16 Jun 9am - 1pm 19/20 Jun 9am - 1pm

Jointly organized by:



Explorer Junior  
is supported by:



NUS Overseas

# ILLUMINATE!

## JUNE HOLIDAYS SPECIAL FOR 7 TO 10 YEARS OLD

\$208/ pax ( after GST, incl all materials & snacks)

- ✓ engaging hands-on experiments
- ✓ creative thinking to solve real-life problem
- ✓ small class size to optimize learning



Join us in this fun filled 2-day hands-on workshop and discover the engineer in you! You will work in teams to ignite a town by prototyping and constructing LED lights, circuits and much more!

### Marine Parade

12 / 13 Jun, 9am - 1pm  
22 / 23 Jun, 9am-1pm

### Hougang

22 / 23 Jun,  
9am - 1pm

### Jurong East

15 / 16 Jun 9am - 1pm  
19 / 20 Jun 9am - 1pm

### Woodlands

15 / 16 Jun 9am - 1pm  
19 / 20 Jun 9am - 1pm

### Thomson

15/16 Jun 9am - 1pm  
19/20 Jun 9am - 1pm

Jointly organized by:



Co-organized and supported by:





## **CRESTAR LEARNING CENTRE**

Woodlands Civic Centre  
900 South Woodlands Drive #05-03  
Singapore 730900  
Tel: 6892 8892  
Email: [enquiry@crestar.com.sg](mailto:enquiry@crestar.com.sg)

Website:  
[www.crestar.com.sg](http://www.crestar.com.sg)  
[www.crestarballet.com.sg](http://www.crestarballet.com.sg)

Facebook:  
[www.facebook.com/CrestarSchoolOfDance](http://www.facebook.com/CrestarSchoolOfDance)

